
 

Protokoll nr. 11 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-12-16 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Thomas Eriksson, Kim Seppälä och 

Jonny Mattson 

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
Fått faktura från julbordet, i övrigt inget nytt. 
 
5. Information  
Ingen övrig information avhandlades. 
 
6. Styrelseärenden  
 
7. Verksamhetsärenden  
Noteringar från julkonferensen 
Få fler att göra mer, bygga upp kompetensmatris och kartlägga vad vi har för kompetenser och vad 
resursen vill utveckla sig i. Underlättar vid bemanning på kurser. En uppgift för KUA tex under vinter 
när vi inte har lika mycket aktivitet. Hur sparar vi information på bästa sätt, filer m.m. måste kunna 
delas framåt. Resursgruppen funderar vidare på detta. Cecilia kan tänka sig att skapa ett formulär.  
 
Efterfrågades rutin för rekrytering, checklista så att alla kan spana på nya potentiella resurser. 
Kompetensmatris blir i sådant fall ett bra underlag för att identifiera vad vi saknar för kunskaper.   
 
Vem ska rodda kick-offen för 2025 i samband med årsmötet? Sittande KUA bör inte göra detta 
eftersom det ska vara grunden för den nya säsongen. Styrelsen tilldelar KUA och det behöver inte göras 
vid årsmötet. Övergång till nya bör ske före årsmötet. Förslagsvis gå bredvid sittande och därmed bli 
väl insatt i verksamheten till årsmötet. Styrelsen beslutar att börja slussa in Douglas & Wallentin som 
framtida KUA då de vill ta sig ann rollen. 
 
Dagar på storbana 
Gelleråsen, funkisdag fredag 9/5 
Sviestad, funkisdag fredag 22/8 & tjejdag lördag 23/8 (om det är OK från Östergötland)  
 
Kurser 2025 
Avvaktar med kurser i juli, vi lägger till om det finns resurser till det. 
 
8. Medlemsärenden  
Inga medlemsärenden togs upp. 
 



9. Media  
Inget nytt att meddela. 
 
10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
11. Nästa styrelsemöte  
Söndag den 12 januari, kl.15.00 fysiskt 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


